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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare din data de 20

noiembrie 2024, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată
prin Dispoziţia nr. 1934/2024

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
dna secretar general Oana-Maria Paris, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Ședința se desfășoară cu prezență fizică.
Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție. Dl consilier Sink participă on-line.

Lipsește dna consilier Niță Dorina.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 525/2024 preşedinte de şedinţă

este dna consilier local Margareta Burduf.

DNA SECRETAR GENERAL OANA-MARIA PARIS:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată pentru data de

19 noiembrie 2024:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 1 vot (dl Rădescu)

Dna consilier Mariana Ghioc părăsește sala de ședințe.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General actualizat, pentru

obiectivul de investiții ”Amenajare locuri de joacă copii, strada Independenței, nr. 10 din
municipiul Petroșani, jud. Hunedoara”, ca urmare a elaborarii documentației tehnice
pentru autorizația de construire (D.T.A.C.);

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER CAȚAN:
- De ce se actualizează Devizul General inițial?

DL DIRECTOR PREDA:
- Documentația la faza DALI are o vechime mai mare de 2 ani, până s-a întocmit DTAC-ul. La
momentul întocmirii DTAC-ului și a Proiectului Tehnic, prețurile s-au modificat. A fost necesară
o actualizare la zi a Devizului General, pentru că nu mai corespund prețurile.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 530/2024.
Dna consilier Ghioc nu a votat.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General actualizat, pentru

obiectivul de investiții ”Amenajare locuri de joacă copii, strada Oituz intersecție cu strada
Unirii din municipiul Petroșani, jud. Hunedoara”, ca urmare a elaborarii documentației
tehnice pentru autorizația de construire (D.T.A.C.);

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Am aceeași întrebare ca și la proiectul precedent, dar cred că răspunsul este la fel.
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DL DIRECTOR PREDA:
- Da. SF-urile au fost făcute pe 10 locuri de joacă, din care s-au executat 7, cred. Ne mai fiind
bani la bugetul local în acea perioadă, în momentul în care s-a făcut Proiectul Tehnic,
proiectantul a venit cu prețurile actuale.

DL CONSILIER CAȚAN:
- Unde se va amenaja acest loc? La fosta Șc. Gen. nr 5?

DL DIRECTOR PREDA:
- La ”Parângul”. Da.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Pe viitor putem avea niște devize punctuale, nu generale? Pentru că noi aprobăm niște sume,
aprobăm un Deviz General, fără să știm care sunt prețurile obiectelor, ce va conține acel loc de
joacă. Dacă va fi un loc de joacă rudimentar și noi aprobăm din bugetul local o sumă de 50 mii
de euro aproximativ, atunci aprobăm o lucrare supraevaluată? Așadar, un deviz concret pe
achiziții, pe obiecte ar fi mult mai bun. Eu nu pot aproba un deviz al cărui conținut nu-l cunosc.

A revenit în sală dna consilier Ghioc.

DL DIRECTOR PREDA:
- La cealaltă fază DTAC se pot atașa F3-urile, devizele detaliate. Prin HG 907/2016, proiectanții
nu au obligația să pună detaliat. La faza SF și DALI se prezintă doar Devizul General.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Ei nu au obligația, dar, le putem solicita.

DL DIRECTOR PREDA:
- Asta înseamnă costuri în plus.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Dumneavoastră alocați o sumă din bugetul local pentru un anumit proiect și lăsați la latitudinea
proiectantului să stabilească ce anume?

DL DIRECTOR PREDA:
- Noi facem o temă de proiectare prin care solicităm ce dorim, fără sume, că nu avem competențe,
proiectantul vine cu soluția tehnică adaptată, cu prețurile.
În Devizul General, la cap. 4, este detaliat ce înseamnă echipament, plus partea de 4.1 cu lucrări
de construcții.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Putem avea detaliat de acum încolo pentru proiectele care vor urma?

DL DIRECTOR PREDA:
- Nu pot cere faza PT dacă nu am aprobați Indicatorii la faza SF sau DALI.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Nu pot vota așa ceva. Nu e rea voință.

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
- Dumneavoastră faceți o solicitare proiectantului pentru un loc de joacă care să conțină mobilier,
și enumerați ce.
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DL DIRECTOR PREDA:
- Așa se face. Dar nu pot să-i cer defalcat.

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
- Nu defalcat. Per ansamblu știm ce-i cerem.

DL DIRECTOR PREDA:
- Da. Asta e în tema de proiect.

- DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 531/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 3 al HCL nr. 124/16.03.2023 privind

aprobarea depunerii proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente
digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul
Petroșani”, în vederea finanțării prin Planul Național de Redresare și Reziliență,
Componenta C15 – Educație, apelul de proiecte Dotarea cu mobilier, materiale didactice și
echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe și a
cheltuielilor legate de proiect;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER IOSIP:
- Cheltuielile neeligibile sunt susținute de noi. Acum se propune modificarea, cheltuielile au
crescut, în contextul în care, din 16.03.2023 a trecut atâta timp. Au crescut foarte mult aceste
cheltuieli. De ce acest proiect nu a fost derulat până la momentul acela? De ce s-a întârziat?

DNA DIRECTOR DRAGOȘ:
- Proiectul se derulează din acel moment. Scrie și în Referatul de aprobare, Ghidul nu specifica
foarte clar faptul că terenurile de sport nu sunt eligibile pe acest program. Era pornită Procedura
de licitație, nu puteam retrage aceste dotări ale terenurilor de sport. Am considerat oportun să le
suportăm noi, să mergem cu proiectul mai departe. Reprezentanții Ministerului ne-au atras
atenția abia după aceea.



5

DL PRIMAR:
- Nu este greșeala noastră. Nu puteam rata proiectul pentru cele 4 coșuri de baschet.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Atunci, cineva trebuie să fie sancționat, sau măcar atenționat, să nu se mai întâmple altă dată.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 532/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă sunt discuţii la acest proiect?
- Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 533/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice și

Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al Municipiului Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 534/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 12.500

lei în vederea participării Consiliului Local al Municipiului Petroșani în calitate de
coorganizator alături de Asociaţia Culturală ”Lirica” a celei de a VII-a ediții a
Festivalului ”Crinul de Piatră”, în perioada 23 - 24 noiembrie 2024;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
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- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 535/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 65.000

lei în vederea marcării Sărbătorilor de iarnă din anul 2024;
DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente pe marginea proiectului?

DNA CONSILIER STRĂUȚ:
- Solicit o fundamentare mult mai riguroasă a proiectelor unde este vorba de alocarea de bani. Să
rezulte ce anume ne-am propus să facem din banii respectivi.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Iluminatul festiv rămâne pe 30, de Sf. Andrei?

DL PRIMAR:
- Pornim iluminatul festiv în 29 noiembrie.

DL CONSILIER BUTULESCU:
- Noi alocăm o sumă, executivul, categoric, nu va face cheltuielile în afara procedurilor legale.
Nu ne substituim noi în Corp de Control de pe acum, preventiv. Stabilim noi ce punem în
pachete?
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DL CONSILIER EDELHAUSER:
- E vorba de bani publici, nu așa punem problema. Se face un Referat în care se scrie, orientativ
măcar, o justificare.

DL PRIMAR:
- Avem aceste lucruri. S-a discutat și la comisii.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 1 vot (dna consilier Străuț)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 536/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării cu 12.500 lei a sumei alocate

prin H.C.L. nr. 1/2024, cu modificările ulterioare;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Având în vedere că facem referire la H.C.L. nr. 1/2024, consilierii AUR votează ”împotrivă” la
acest proiect.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Ce presupune organizarea unei expoziții?

DNA KECS:
- De la fiecare unitate de învățământ s-au cerut 10-15 desene realizate de copii, cu
tema ”Petroșani”. Vor primi o cutie cu bomboane de ciocolată, câte un șevalet, carioci.

DL PRIMAR:
- Sunt deja vreo 90 de desene, se vor expune la Sala de Marmură și fiecare copil va primi ceva.
Nu este un concurs.
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DL CONSILIER RĂDESCU:
- Nu votez la acest proiect deoarece sunt în conflict de interese.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Am avut discuții și la comisii. Nu sunt defalcate aceste sume. Suma inițială a fost depășită?

DL PRIMAR:
- La momentul H.C.L. nr. 1 erau niște activități estimate. Eu am solicitat să se vină cu propuneri.
Acestea nu au fost prinse atunci.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Și se vor încadra în cuantumul de 12.500?

DL PRIMAR:
- Da.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Nu sunt convinsă pentru astăzi.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 12 voturi
- Împotrivă? - 5 voturi
- Abţineri? -

Dl consilier Rădescu nu votează.
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 537/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 9.500 lei

în vederea organizării vizitei delegației din orașul înfrățit Várpalota din Ungaria, la
Petroșani, în luna decembrie 2024;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
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- Aviz favorabil.
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 538/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 130.000

lei în vederea organizării Revelionului 2025;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Așa cum spuneam și în comisii, cred că trebuie adus un amendament acestui proiect: stabilirea
unui plafon al pensiei maximal, în cuantum de 3.000 lei, adresabilitatea să fie într-o proporție de
500 de pensionari și restul, de 300 de persoane, să fie din zona defavorizată. Eventual să fie
împărțite pachete acestor persoane defavorizate.

DL PRIMAR:
- Propun ca persoanele care pot participa la acest eveniment să fie persoane pensionate, precum
și soțiile/soții/persoanele însoțitoare ale acestora. Persoana pensionară, cu o pensie mai mică sau
egală cu 3.000 lei să plătească 800 lei. Persoana pensionară care are pensie peste 3.000 lei va
plăti 100 lei. Persoana însoțitoare casnică va plăti 80 lei, iar persoana însoțitoare salariată va plati
suma integrală a Revelionului, respectiv 200 lei.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot amendamentul dlui Rădescu:

- Cine este pentru? - 5 voturi
- Împotrivă? - 3 voturi
- Abţineri? - 10 voturi
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Supun la vot amendamentul dlui Primar:

- Cine este pentru? - 10 voturi
- Împotrivă? - 1 vot
- Abţineri? - 4 voturi

- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot Proiectul de hotărâre cu amendamentul făcut:
- Cine este pentru? - 15 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? - 3 voturi (dl Rădescu, dl Cațan, dna Iosip)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 539/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
11. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de ”Cetăţean de onoare” al

Municipiului Petroşani doamnei dr. Bursesc Carmen;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Fiind împotriva ideii de a acorda pe banda rulantă titlul de ”cetățean de onoare”, mă voi abține.
Nu sunt împotriva dnei doctor.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 15 voturi
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- Împotrivă? -
- Abţineri? - 3 voturi

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 540/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
12. Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc

domeniul privat al municipiului Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 541/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în comodat a stației de încărcare

vehicule electrice Model SIAE-2P-T32-02, serie EURB 0489 de la SC EUROELECTRIC
SRL pentru o perioadă de încă 2 ani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 542/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin negociere directă a unei

parcele de teren în suprafaţă de 5,5 mp, situată pe str. G-ral Dragalina, bl. 4, lângă ap. 4,
parter, notată în C.F. nr. 67135 Petroșani, nr. cadastral 67135, teren aferent extinderii
spațiului existent;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Despre ce este vorba?

DRA ARHITECT ȘEF PRESECAN:
- Este vorba de C.A.R.-ul de pe strada G-ral Dragalina. Se face suplimentarea concesiunii, fiind
o diferență de 5,5 mp la Cartea Funciară. Este o concesiune din anul 2000.

DNA CONSILIER IOSIP:
- ...

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de

executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? - 1 vot (dl Rădescu)



14

- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 543/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
15. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al

Municipiului Petroșani în cadrul Consiliului de Administrație și în Comisia pentru
evaluarea şi asigurarea calităţii ale unităților de învățământ preuniversitar din Municipiul
Petroșani;

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Colegiul Național ,,Mihai Eminescu” Petroșani o propun pe dna
consilier Gîrjob și pe subsemnata, iar la Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității - pe dl
Rad. Alte propuneri, vă rog?

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Iosip pt Consiliul de administrație.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Colegiul Național de Informațică ,,Carmen Sylva” Petroșani le
propun pe dnele consilier Balea-Tomescu și Ene. Alte propuneri, vă rog?

DNA VICEPRIMAR GHIOC:
- O propun pe dna Burduf pentru Comisia de evaluare.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Îl propun pe dl Cațan.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Colegiul Economic ,,Hermes” Petroșani îl propun pe dl Rad, iar
în Comisia pentru evaluarea calității pe dl Butulescu. Alte propuneri, vă rog?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Îl propun pe dl Vălvăresc pt Consiliul de administrație.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Liceul Tehnologic ,,Dimitrie Leonida” Petroșani îl propun pe dl
Rad, iar în Comisia pentru evaluarea calității pe dl Sink. Vă rog să faceți și alte propuneri.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Macavei pt Consiliul de administrație și pe dl Vălvăresc pt Comisia de
evaluare.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Școala Gimnazială I. G. Duca Petroșani îl propun pe dl Lăutaru,
iar în Comisia pentru evaluarea calității pe dna Balea-Tomescu. Vă rog să faceți și alte
propuneri.

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Îl propun pe dl Edelhauser pentru Consiliu.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Macavei pt Comisia de evaluare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Școala Gimnazială nr. 7 Petroșani o propun pe dna Gîrjob. Vă
rog să faceți și alte propuneri.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Iosip pt Consiliul de administrație și pe dna Macavei pt Comisia de evaluare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Grădinița cu program prelungit nr. 3 Petroșani o propun pe dna
Ene, iar în Comisia pentru evaluarea calității pe dl Lăutaru. Vă rog să faceți și alte propuneri.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Macavei pt Consiliul de administrație.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Pentru Consiliul de administrație la Clubul Copiilor Valea Jiului, propuneri?
- Dl Cațan.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Pentru Consiliul de administrație la Clubul Sportiv Școlar Petroșani, propuneri?

DL CONSILIER EDELHAUSER:
- Îl propun pe dl consilier Rădescu.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- În Consiliul de administrație la Grădinița ,,Samariteanul” Petroșani o propun pe dna
Balea-Tomescu, iar în Comisia pentru evaluarea calității pe dl Rad. Alte propuneri? Nu sunt.
- În Consiliul de administrație la Școala Sanitară Postliceală ,,Carol Davila” Petroșani o propun
pe dna Gîrjob.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Iosip pt Comisia de evaluare a calității.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind
desemnarea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Petroșani în Consiliul de
Administrație și în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității în unitățile de învățământ
preuniversitar din municipiul Petroșani.
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Au votat un număr de 17 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

Colegiul Național „Mihai Eminescu” Petroșani
Consiliul de administrație:

- dna consilier Gîrjob a obținut 16 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă”.
- dna consilier Iosip a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot nul.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dl consilier Rad a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Colegiul Național de Informatică ,,Carmen Sylva” Petroșani
Consiliul de administrație:

- dna consilier Balea-Tomescu a obținut 15 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă”.
- dna consilier Ene a obținut 15 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă”.
- dl consilier Cațan a obținut 9 voturi ”pentru”, 7 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dna consilier Burduf a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Colegiul Economic ,,Hermes” Petroșani
Consiliul de administrație:

- dl consilier Rad a obținut 14 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.
- dl consilier Vălvăresc a obținut 15 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 vot nul.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dl consilier Butulescu a obținut 14 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.

Liceul Tehnologic ,,Dimitrie Leonida” Petroșani
Consiliul de administrație

- dl consilier Rad a obținut 14 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.
- dna consilier Macavei a obținut 16 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității
- dl consilier Vălvăresc a obținut 16 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 1 vot nul.

Școala Gimnazială I. G. Duca Petroșani
Consiliul de administrație:

- dl consilier Lăutaru a obținut 14 voturi ,,pentru”, 3 voturi ”împotrivă”
- dl consilier Cațan a obținut 11 voturi ,,pentru”, 5 voturi ”împotrivă”
- dl consilier Edelhauser a obținut 13 voturi ,,pentru”, 4 voturi ”împotrivă”

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dna consilier Balea-Tomescu a obținut 13 voturi ”pentru”, 4 voturi ”împotrivă”.
- dna consilier Macavei a obținut 10 voturi ”pentru”, 5 voturi ”împotrivă” și 2 voturi nule.

Școala Gimnazială nr. 7
Consiliul de administrație:
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- dna consilier Gîrjob a obținut 16 voturi ,,pentru”și 1 vot ”împotrivă”.
- dna consilier Iosip a obținut 16 voturi ,,pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dna consilier Macavei a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Grădinița cu program prelungit nr. 3 Petroșani
Consiliul de administrație:

- dna consilier Ene a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.
- dna consilier Macavei a obținut 15 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă”.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dl consilier Lăutaru a obținut 15 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă”.

Clubul Copiilor Valea Jiului.
Consiliul de administrație:

- dl consilier Cațan a obținut 17 voturi ,,pentru”, din totalul de 17 voturi exprimate.

Clubul Sportiv Școlar Petroșani
Consiliul de administrație:

- dl consilier Rad a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Grădinița ,,Samariteanul” Petroșani
Consiliul de administrație:

- dna consilier Balea-Tomescu a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dl consilier Rad a obținut 16 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

Școala Sanitară Postliceală ,,Carol Davila” Petroșani
Consiliul de administrație:

- dna consilier Gîrjob a obținut 16 voturi ,,pentru”și 1 vot ”împotrivă”.

Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității:
- dna consilier Iosip a obținut 16 voturi ,,pentru”, 1 vot ”împotrivă”.

- Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 544/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
16. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al

Municipiului Petroșani în Consiliul de Administrație al Spitalului de Urgență Petroșani;
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER ENE:
- O propun pe dna consilier Burduf și pe dna Balea-Tomescu, iar ca membri supleanți, pe dl
consilier Rad și pe dna Gîrjob.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Aștept și alte propuneri.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna consilier Iosip, iar ca membru supleant, pe dna Macavei

DL CONSILIER EDELHAUSER:
- Îl propun pe dl consilier Rădescu ca și membru în Consiliul de administrație.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Petroșani în Consiliul de
Administrație al Spitalului de Urgență Petroșani.

Au votat un număr de 17 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

Ca membri titulari:
- dna consilier Burduf a obținut 15 voturi ,,pentru”și 2 voturi ,,împotrivă”, dintr-un total de 17
voturi exprimate.
- dna consilier Balea-Tomescu a obținut 10 voturi ,,pentru”, 7 voturi ,,împotrivă”.
- dna consilier Iosip a obținut 14 voturi ,,pentru”, 3 voturi ,,împotrivă”.
- dl consilier Rădescu a obținut 3 voturi ,,pentru”, 13 voturi ,,împotrivă”și 1 vot nul.

Ca membri supleanți:
- dl consilier Rad a obținut 11 voturi ,,pentru”, 6 voturi ,,împotrivă”.
- dna consilier Gîrjob a obținut 12 voturi ,,pentru”și 5 voturi ,,împotrivă”.
- dna consilier Macavei a obținut 15 voturi ,,pentru”și 2 voturi ,,împotrivă”, dintr-un total de 17
voturi exprimate.

- Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 545/2024.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
17. Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor Comitetului director al

Clubului Sportiv Municipal Jiul Petroşani;

DNA CONSILIER GHIOC:
- O propun pe dna consilier Burduf și pe dl Rad.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Alte propuneri?

DNA CONSILIER IOSIP:
- Îl propun pe dl consilier Cațan.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea membrilor Comitetului director al Clubului Sportiv Municipal Jiul Petroşani.
Au votat un număr de 17 consilieri locali din totalul de 19.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

- dna consilier Burduf a obținut 16 voturi ,,pentru” 1 vot ,,împotrivă”, dintr-un total de 17 voturi
exprimate.
- dl consilier Rad a obținut 14 voturi ,,pentru” 2 voturi ,,împotrivă”, dintr-un total de 17 voturi
exprimate.
- dl consilier Cațan a obținut 16 voturi ,,pentru” 1 vot ,,împotrivă”, dintr-un total de 17 voturi
exprimate.

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 546/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
18. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei pentru analiza solicitărilor de

locuinţe sociale și de locuințe din fondul locativ al Municipiului Petroșani, destinate
închirierii;
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER GHIOC:
- Propun ca din această comisie să facă parte dna consilier Burduf, dl Rad și dl Lăutaru.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Propun ca din partea Consiliului local să facă parte dl consilier Cațan și dl consilier

Vălvăresc.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
-Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Petroșani în comisia pentru
analiza solicitărilor de locuinţe sociale și de locuințe din fondul locativ al Municipiului Petroșani,
destinate închirierii.

Au votat un număr de 17 consilieri locali dintr-un total de 19.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

- dna consilier Burduf a obținut 17 voturi ,,pentru”
- dl consilier Rad a obținut 15 voturi ,,pentru” și 2 voturi ,,împotrivă”
- dl consilier Lăutaru a obținut 14 voturi ,,pentru”, 3 voturi ,,împotrivă”
- dl consilier Cațan a obținut 14 voturi ,,pentru”, 3 voturi ,,împotrivă”
- dl consilier Vălvăresc a obținut 14 voturi ,,pentru”, 3 voturi ,,împotrivă”

- Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 16 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Dl consilier Rad era ieșit din sala de ședințe la momentul votului.
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 547/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
19. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în

Comisia de evaluare a proiectelor depuse în vederea atribuirii contractelor de finanţare
nerambursabilă din bugetul local al municipiului Petroșani pentru activităţi nonprofit de
interes general;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.



21

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.

- Vă rog să faceți propuneri. Eu o propun pe dna Balea și pe dl Rad

DL CONSILIER RĂDESCU:
- Îl propun pe dl Edelhauser.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea consilierilor locali în Comisia Comună Petroșani - Várpalota.
Au votat un număr de 17 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

- dna consilier Balea-Tomescu a obținut 17 voturi ,,pentru”, dintr-un total de 17 voturi
exprimate.
- dl consilier Rad a obținut 16 voturi ,,pentru”, 1 vot ,,împotrivă”
- dl consilier Edelhauser a obținut 15 voturi ,,pentru”, 2 vot ,,împotrivă”.

- Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 548/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de evaluare şi selecţionare a

asociaţiilor şi fundaţiilor cu personalitate juridică care înfiinţează şi administrează unităţi
de asistenţă socială de pe raza Municipiului Petroşani, a Regulamentului de organizare şi
funcţionare al comisiei de evaluare şi selecţionare şi a punctajului maxim acordat
criteriilor de evaluare a asociaţiilor şi fundaţiilor;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DNA CONSILIER ENE:
- Aviz favorabil.

- Vă rog să faceți propuneri.

DNA CONSILIER GHIOC:
- O propun pe dna Burduf și pe dl Rad.

DL CONSILIER CAȚAN:
- O propun pe dna Macavei.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea consilierilor locali în Comisia Comună Petroșani - Várpalota.
Au votat un număr de 17 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

- dna consilier Burduf a obținut 17 voturi ,,pentru”, dintr-un total de 17 voturi exprimate.
- dl consilier Rad a obținut 15 voturi ,,pentru”, 2 voturi ,,împotrivă”
- dna consilier Macavei a obținut 16 voturi ,,pentru”, 1 vot ,,împotrivă”.

- Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 549/2024.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
21. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali în Comisia Comună

Petroșani - Várpalota;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER RAD:
- Aviz favorabil.



23

- Vă rog să faceți propuneri. Eu propun pe dl Lăutaru și pe subsemnata.

DL CONSILIER CAȚAN:
- Îl propun pe dl Vălvăresc.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri, vom trece la vot. Votul este secret.

DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
Proces verbal încheiat azi, 20 noiembrie 2024, cu ocazia numărării voturilor privind

desemnarea consilierilor locali în Comisia Comună Petroșani - Várpalota.
Au votat un număr de 17 consilieri locali.
În urma numărării buletinelor de vot, s-au constatat următoarele:

- dl consilier Lăutaru a obținut 15 voturi ,,pentru”, 2 voturi ,,împotrivă”, dintr-un total de 17
voturi exprimate
- dl consilier Vălvăresc a obținut 15 voturi ,,pentru”, 2 voturi ,,împotrivă”, dintr-un total de 17
voturi exprimate
- dna consilier Burduf a obținut 16 voturi ,,pentru” și 1 vot nul, dintr-un total de 17 voturi
exprimate.

- Supun la vot proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 550/2024.

22. Diverse.

DNA CONSILIER MACAVEI:
- Solicit un Raport de activitate a viceprimarului pentru mandatul trecut, în scris.

DL PRIMAR:
- Da, o să-l primiți.

DL CONSILIER CAȚAN:
- Dle Butulescu, eu nu aș fi vrut să mai fiți consilier local, nu să vă retrageți din Consiliul de
administrație în favoarea opoziției, pentru că așa ați afirmat în mandatul trecut. Mai ales că ați
trecut de la un partid la altul.

DL CONSILIER BUTULESCU:
- Există vreun text de lege care să interzică trecerea de la un partid la altul?

DNA CONSILIER IOSIP:
- Legislația s-a schimbat după placul politicienilor. Nu ne bucurăm de stabilitate.

Dl consilier Rădescu propune ca Dispoziția emisă de primarul municipiului Petroșani să fie
trimisă pentru convocarea cosilierilor locali la ședință și nu invitația are s-a trimis.
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DNA CONSILIER MARGARETA BURDUF:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa ordinară a
Consiliului Local, convocată pentru data de 20 noiembrie 2024.

Petroşani, 20 noiembrie 2024

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
BURDUF MARGARETA CONTRASEMNEAZĂ,

SECRETAR GENERAL
jr. PARIS OANA-MARIA

Întocmit,
Frank Ana-Maria


